
U N S I I     F A L S I  
Spiritual  Building  Stone  No. 117 

Piatra de Zidire Spirituala Nr. 117 
Matei 24: 24-25  
"Căci se vor ridica Christoşi mincinoşi şi prooroci mincinoşi; şi vor face semne mari şi minuni,până 
acolo încât să înşele, dacă va fi cu putinţă,chiar şi pe cei aleşi. Iată, că v-am spus mai dinainte" 
 

Haideţi să ascultăm ce a spus Profetul lui Dumnezeu: 
 Eu aş vrea ca voi să observaţi aici în Matei 24, Isus a folosit cuvântul christoşi: c-h-r-i-s-t-o-ş-i, christoşi, nu 
Christos, ci christoşi, plural, nu singular: christoşi. Pentru că cuvântul "Christos" înseamnă "unsul". Şi atunci, dacă este 
uns, acolo vor fi nu numai unul, ci mai mulţi unşi: cei unşi. 
 Şi dealtfel, dacă El ar fi  vrut să o rupă jos, pentru ca noi, mai mult sau mai puţin, să o fi înţeles mai bine, El ar fi 
spus," În zilele din urmă, se vor ridica unşi falşi". Acum, aceea ar fi fost aproape imposibil. Vedeţi? Termenul de unşi.... 
Dar observaţi, cuvântul imediat următor, "Şi profeţi falşi": p-r-o-f-e-ţ-i, plural. 
 Acum, unul (cel) uns este "unul cu un mesaj". Şi singura cale prin care mesajul poate fi adus afară, este prin acela 
care este uns; şi acela va fi un profet uns. "Acolo se vor ridica învăţători unşi falşi". Un profet învaţă ceea ce este  
mesajul său, şi el este un învăţător uns, dar sânt oameni unşi cu învăţătură falsă, oameni unşi, christoşi, plural; profeţi, 
plural. Şi dacă acolo este un astfel de lucru ca un Christos, singular, atunci aceştia ar trebui să fie cei unşi în aşa fel încât 
profeţia lor despre ceea ce ei învaţă ar face diferenţa, pentru că ei sânt (cei) unşi, unşii. Acum, aceasta este o lecţie de 
şcoală Duminicală; noi încercăm să aducem aceasta la o demonstraţie prin Scriptură, nu prin ceea ce a spus cineva despre 
aceasta, ci doar citind Scriptura.  Voi aţi putea spune, "Cum poate fi aceasta? Cei unşi ar fi... Ce ar fi ei?" Chrisoşi, 
c-h-r-i-s-t-o-ş-i, christoşi unşi şi profeţi falşi: unşii, oameni unşi, dar profeţi falşi. 
 Isus a spus că ploaia cade şi peste cel drept, şi peste cel nedrept (Matei 5: 44-45). Acum, cineva mi-ar putea 
spune, "Crezi tu că ungerea peste acei oameni înseamnă că este ungerea de la  Duhul Sfânt?" Da domnule, Duhul Sfânt a 
lui Dumnezeu, original, peste o persoană, şi totuşi ei sânt falşi. Acum, ascultaţi atenţi şi vedeţi ce a zis El: "Şi ei vor face 
semne şi minuni, într-atât încât ei vor înşela chiar şi pe cei aleşi, dacă ar fi cu putinţă". Şi ei sânt unşi cu Duhul Sfânt 
original. Eu ştiu că acesta sună cumva foarte prosteşte, dar noi vom lua timp ca să explicăm prin Cuvânt şi să vedem că 
aceasta este absolut ASA VORBESTE DOMNUL, Adevărul.  
UNSII DIN TIMPUL SFARSITULUI --  JEFF.IN  V-5 N-3  SUNDAY_  65-0725M  26  

Amintiţi-vă Biblia a zis, "În zilele din urmă vor venii Christoşi falşi", nu Isusşi falşi. Ei nu ar sta liniştiţi pentru 
aceasta, ci Christoşi falşi: adică unşi falşi. Ei sânt cu siguranţă unşi cu Duhul, cu Duhul Sfânt, şi totuşi falşi. Acolo sânt 
trei oameni în voi; pe dinafară este trupul. oi aveţi cinci simţuri cu care voi contactaţi casa pământească. În interior este un 
spirit. Acolo sânt cinci simţuri acolo; dragostea, şi conştiinţa şi aşa mai departe ce contactaţi voi.Dar în interiorul aceluia 
este sufletul. Amintiţi-vă, ploaia cade şi peste cel drept şi peste cel nedrept. Aceeaşi ploaie care face un bob de grâu să 
crească, face şi o buruiană să crescă deasemeni. Vedeţi? Ce este aceasta? În interiorul acelei seminţe este o natură, şi acea 
natură se arată pe ea însăşi afară (se afişează). Ea poate să stea în acelaş ogor, chiar acolo cu buruiana. Buruiana şi grâul 
stau împreună, se bucură la fel de mult împreună. Le este capul plecat, tânjesc după băutură. Când vine ploaia, buruiana 
poate să strige atât de tare ca şi grâul. Dar după roade îi veţi cunoaşte (Matei 7: 15-20).  
 Creştinilor, s-ar putea ca eu să nu vă mai văd niciodată. Poate că nu vă mai văd vreodată. Aliniaţi-vă cu Cuvântul 
lui Dumnezeu. Priviţi în oglindă. Cum arăţi tu în oglinda lui Dumnezeu? Reflectă ea un fiu sau o fiică a lui Dumnezeu? 
 Şi acum, acolo vor fi unşi falşi în zilele din urmă, nu falşi Isusşi; ei nu ar sta pentru (suporta) aceasta, ci unşi falşi. 
Ei sânt unşi. Da domnule, Dar ei sânt anticrişti. Ei sânt unşi cu Duhul pentru a face semnele şi minunile pe care le-a făcut 
Christos, dar ei nu se vor alinia la Cuvântul Său. Vedeţi? "Mulţi vor veni la mine în ziua aceea şi vor zice, -Doamne, nu 
am profeţit noi şi nu am scos noi draci în Numele Tău?" 
  El le va zice, "Depărtaţi-vă de la Mine, voi lucrători ai fărădelegii, Eu nu v-am cunoscut niciodată" 
 (Ei zic) "Eu am fost Penticostal, Doamne. Slavă Domnului. Eu am strigat; eu am vorbit în limbi; eu mi-am pus 
mâinile peste bolnavi şi i-am vindecat, am scos afară draci. -(El le va zice)"Plecaţi de la Mine, voi cei ce lucraţi 
fărădelegea, Eu nu v-am cunoscut niciodată". (Mat.7: 21-23). Înţelegeţi voi ce vreau eu să spun?     
LUCRURI CARE SANT (PREGATITE) SA FIE -- RIALTO.CA  V-4 N-6  SUNDAY_  65-1205  114   
 Sistemul denominaţional este mort. Este dus. El nu se va mai ridica vreodată. El va fi ars. Aceea este ceea ce voi 
faceţi cu pleava pe câmp. Depărtaţi-vă de la aceea. Întraţi în Christos. Nu spuneţi, "Eu aparţin la Metodişti"; "Eu aparţin 
la Baptişti"; "Eu aparţin la Penticostali". Voi doar intraţi în Christos (1 Cor.12: 19). Şi dacă tu eşti în Christos, acolo nu 
este doar numai un cuvânt scris ci este ceea ce tu crezi. Mie nu-mi pasă ce zice cineva. Şi atunci Dumnezeu face acel 
lucru manifestat, pentru că tu....Când El toarnă Duhul peste Cuvânt, ce se întâmplă? Doar cum ai pune apă peste orice 
sămânţă. Ea va trăi, şi va aduce roadă după felul ei. 
            Tu spui, "Eu am botezul cu Duhul Sfânt". Aceea nu înseamnă că tu eşti salvat (mântuit), nu de-a lungul. 
 Priveşte aici, tu eşti o fiinţă triună. Tu eşti... Înăuntru acest ins micuţ, este sufletul; următorul este un spirit; şi 
următorul este trupul. Acum, tu ai cinci simţuri în acest trup, pentru a contacta casa pământescă. Ele nu contactează restul. 
Tu ai cinci simţuri ale spiritului aici: dragostea, conştiinţa şi aşa mai departe în felul acesta. Dar înăuntru aici este acolo 
unde tu locuieşti. Aceea este ceea ce tu eşti. 
 Nu a spus Isus că ploaia cade şi peste cel drept şi peste cel nedrept? Puneţi o buruiană afară aici, şi un grâu afară 
acolo, şi turnaţi apă pe ele, şi doar ţineţi-le sub fertilizare şi lucruri ca acestea, nu vor da ele viaţă de la aceeaşi apă? 



Desigur.Dar, ce este aceea? Una dintre ele va da buruieni, pentru că aceea este ceea ce este. Buruiana va ridica mâinile ei 
şi va striga  doar la fel de tare ca şi grâul. 
 Nu zice Biblia că în zilele din urmă, acolo vor veni christoşi falşi, nu Isusşi falşi acum, ci christoşi falşi, unşi falşi 
faţă de Cuvânt. Unşi denominaţionali, nu unşi de Cuvânt, pentru că Cuvântul va aduce roadă după felul Său. Nu are 
nevoie de nimic altceva, El va aduce mărturia Lui Însuş. Şi acolo vor veni unşi falşi. Voi aveţi banda mea despre aceasta. 
Oh, dacă tu vei striga pe unul din ei să-i spui, - "Oh, eşti tu un Isus?" - "Oh, cu siguranţă nu" Ei nu vor suporta acesta. Dar 
când vine peste unul, "Oh, glorie, eu am ungerea".... Şi este o ungere originală. 
 Amintiţi-vă, Caiafa a avut-o deasemenea şi a profeţit (Ioan 18: 12-14). De asemenea şi Balaam a avut-o şi a 
profeţit (Numeri 24: 15-19), dar aceea nu a avut nimic de a face cu acest interior. Dacă aceea nu a fost sămânţa lui 
Dumnezeu, gena Lui de la început, predestinat, tu eşti terminat. Mie nu-mi pasă cât de mult strigi tu, vorbeşti în limbi, 
fugi, strigi, aceasta nu are nimic de a face cu aceasta. O buruiană contează doar atât cât oricare dintre restul din ele. Eu am 
văzut păgâni ridicaţi, şi strigând, şi vorbind în limbi, şi bând sânge dintr-un craniu uman, şi chemând dracii. Vedeţi? Deci 
voi nu.... Orice fel de senzaţii şi lucruri, uitaţi-le. Inima voastră este în acel Cuvânt, şi acela este Christos. Adu-l aici 
înăuntru, şi urmăreşte-L facâdu-Se pe Sine cunoscut doar aşa cum El se deschide ca şi oricare altă sămânţă, şi se declară 
(dovedeşte) pe El Însuşi pentru epoca în care El trăieşte. 
 Luther nu putea aduce decât lăstari. Ceilalţi au putut aduce celelalte lucruri. Noi sântem în epoca grâului 
(bobului) acum. Lutheranii, Lutheranii originali au trebuit să producă originalul Luther. Penticostalii originali au trebuit 
să producă Cincizecimea originală. Aceea este totul. Dar acum noi am trecut de acea epocă şi mergem înainte. 
RAPIREA -- YUMA.AZ  V-5 N-14  SATURDAY_  65-1204   147 - 149  
 Ca şi în Mesajul meu despre anticrist, "Se vor ridica christoşi falşi". Acum, El nu a spus Isusşi falşi. Vedeţi, 
nimeni nu ar suporta să fie chemaţi "Isus" în sensul Domnului. Dar christoşi falşi înseamnă "unşii". Oh, ei, fiecare din ei 
crede că ei au ungerea, "Slavă lui Dumnezeu, el poate să facă aceasta sau cealaltă". Dar tu doar pune-l la testul Cuvântului 
şi află unde a venit el afară, la mesajul orei. Ei au avut ungerea în timpul lui Isus, dar nu asupra lui. Ei au avut ungerea în 
timpul.... Chiar şi Datan a avut ungerea în timpul lui Moise. El a zis, "Acum, nu crede tu că tu eşti singurul sfânt printre 
noi; Dumnezeu are o mulţime. Noi tocmai am început o organizaţie aici, un grup de oameni". (Numeri 16: 1-35). 
 Dumnezeu a zis lui Moise, "Separă-te de el". El a deschis pământul şi i-a înghiţit. El a dat Cuvântul Lui original 
lui Moise, profetul Său, acesta este felul în care El a făcut-o întotdeauna, şi singurul fel în care El o va face vreodată. El 
nu îşi schimbă planul Său. Vedeţi?  
INCERCAND SA FACI LUI DUMNEZEU UN SERVICIU -- SHP.LA  V-7 N-2  SATURDAY_  65-1127B  144    
 Ascultaţi: El a zis, "Aceia care nu pot suporta disciplinarea (pedeapsa) sânt copii bastarzi, şi nu sânt copii lui 
Dumnezeu" (Evrei 12: 4-11). Vedeţi, aceste seminţe despre care am vorbit ceva timp în urmă, acel suflet nu a fost acolo 
de la început. El a fost uns cu Duhul, şi a făcut tot felul de lucruri. Şi când spiritul tău este uns, tu poţi..... Este un real, 
original Duh Sfânt, şi tu poţi fi un diavol.  "Oh, " tu zici, "Frate Branham...." 
 Profeţi falşi. Biblia spune, " În zilele din urmă vor fi profeţi falşi". Isus a zis, " Se vor ridica christoşi falşi", Nu 
"Isusşi falşi", acum, nimeni nu stă liniştit la aceea, dar "christoşi falşi". "Christos"  înseamnă "cel uns". Unşi falşi; ei sânt 
unşi, dar ei sânt falşi la bază, şi fac semne mari şi minuni, vorbesc în limbi, dansează în duhul, predică Evanghelia. 
 Juda Iscarioteanul a făcut-o. Caiafa a profeţit. Balaam, ipocritul... Desigur, a făcut toate semnele, totul, toate 
mişcările religioase. Dar, voi vedeţi, tu pui o semânţă de buruiană şi o sămânţă de grâu în acelaş pat, şi torni apă opeste 
ele şi le ungi, ele amândouă se vor bucura. Ele amândouă vor creşte prin aceasta, aceeaş apă. "Soarele străluceşte şi peste 
cel drept şi peste cel nedrept, şi ploaia cade şi peste cel drept, şi peste cel nedrept, dar după roadele lor tu îi vei cunoaşte". 
Cum te poţi (re)ţine de la alinierea cu Cuvântul? Amin. Înţelegeţi ce vreau să spun? "Apa cade şi pe cel drept şi pe cel 
nedrept," îi unge. 
 Isus a spus, "Ei vor veni la Mine în ziua aceea, şi vor zice, -Doamne. Doamne. Nu am scos noi draci ? Nu am 
profeţit noi? Nu am făcut noi semne mari şi minuni în Numele Tău?" El le va zice, "Voi lucrători ai fărădelegii, plecaţi de 
la Mine, Eu nici măcar nu v-am cunoscut. Mergeţi în iadul veşnic care este pregătit pentru Diavol şi îngerii lui". Vedeţi? 
Ce un Cuvânt. Falsitate, lăudând degeaba, (Marcu 7: 6-9) luptând degeaba. De ce vreţi voi să faceţi aceea când voi nu 
trebuie să o faceţi? De ce luaţi un înlocuitor când cerurile sânt pline de original? Vedeţi? Voi nu trebuie să o faceţi. 
CALAUZIRE --  COVINA.CA  V-7 N-7  TUESDAY_  65-1207   263    
 Acum, comparaţi aceea cu Matei 5: 2, din nou. Observaţi, Isus a spus că ploaia şi soarele vine peste pământ, că 
Dumnezeu o trimite ca să pregătească hrana şi lucrurile pentru locuitorii pământului. Şi ploaia este trimisă pentru 
mâncare, ierburile. Dar buruienile, fiind pe câmp, primesc acelaş lucru. Aceeşi ploaie care face grâul să crească, este 
aceeaşi ploaie care face şi buruienile să crească.  Cum am avut eu o astfel de lecţie o dată când eu prima dată am întâlnit 
Penticostalii. Şi aceea a fost o mare lecţie pentru mine. Eu am văzut doi oameni, unul.... Nu am mai auzit vorbirea în 
limbi până atunci. Unul vorbea în limbi, iar celălalt interpreta, vice versa. Şi au spus adevărul; a zis,"Acolo sânt mulţi aici 
care ar trebui să se pocăiască în seara aceasta. Sânt şi femei şi bărbaţi". Şi oamenii s-au ridicat şi s-au dus la altar. 
 M-am gândit, "Ce glorios". Şi atunci, cu micul dar al Duhului Sfânt, eu am vorbit cu acei oameni, doar voi ştiţi 
cum, -şi în discernământ, doar un mic fel de a afla. Şi unul era un Creştin original. Şi el era un slujitor a lui Christos. Şi 
celălalt era un ipocrit. Şi unul din ei, acela care era un ipocrit, trăia cu o femeie brunetă, şi umbla în jur cu una blondă, şi 
avea copii cu ea. Ei bine aceea era acolo într-o viziune, nu putea fi negată. Şi eu am vorbit cu el despre aceasta. El s-a 
uitat la mine şi a început să umble în jurul clădirii. 
 Acum, eu eram confuz destul de mult. Eu m-am gândit că am ajuns între îngeri, apoi m-am întrebat dacă nu am 
ajuns între diavoli. Cum putea fi aceasta? Eu nu puteam înţelege. Şi pentru ani de zile eu m-am abţinut de la aceasta, până 



într-o zi...Şi după câteva zile, Duhul Sfânt mi-a adus această Scriptură înapoi la mine: "Pentru că ploaia vine pe pământ ca 
să îmbace verdeaţa, dar spinii şi bălăriile a căror sfârşit este să fie arse, trăiesc prin aceeaşi ploaie." Trăind prin aceleaşi 
resurse date de Dumnezeu... Atunci eu am înţeles că prin.... Isus a zis, "Prin roade îi veţi cunoaşte" 
 Acum, de aceea, ploaia care cade peste vegetaţia naturală a pământului, este un tip a ploii Spirituale care dă Viaţa 
Veşnică, căzând peste biserică; de aceea noi o numim ploaia timpurie şi plaoia târzie. Şi este o ploaie, turnând din Duhul 
lui Dumnezeu, peste biserica Lui. 
 Observaţi, este un lucru foarte ciudat aici. Vedeţi? Când acele seminţe au mers în pământ, indiferent cum au ajuns 
acolo, ele erau de la început spini. Dar acolo grâul a mers în pământ... Şi iarba a fost iarbă de la început. Şi fiecare iarbă se 
reproduce pe ea însăşi din nou, arătând ceea ce a fost de la începutul original. (Matei 5: 43-45  /  Evrei 6: 1-8). 
 "Şi ei vor înşela chiar pe cei Aleşi, dacă ar fi cu putinţă," - pentru că ei primesc aceeaşi ploaie, aceleaşi 
binecuvântări, aceleaşi semne şi minuni. Vedeţi? "Ei vor înşela, sau dacă ar fi cu putinţă vor înşela pe Aleşi". Acum, un 
spine nu se poate ajuta pe el să se facă un spine, şi nici un grâu nu se poate face pe el grâu; Creatorul este Cel ce le-a făcut 
pe fiecare de la început. Aceia sânt Aleşii. Soarele răsare dimineaţa şi străluceşte peste pământ, aşa cum el are această zi 
urbană pe care o trăim. Şi acelaş soare care răsare în Est, este acelaş soare care apune în Vest. Şi acel soare este trimis să 
coacă grâul pe pământ, din care sânt făcute şi trupurile noastre. 
 Noi trăim prin substanţe moarte, acela este singurul fel prin care tu poţi trăi. Şi dacă ceva trebuie să moară în 
fiecare zi pentru ca tu să trăieşti natural, atunci nu este adevărat că dacă trupul tău trebuie să trăiască prin substanţe 
moarte din viaţa naturală, atunci şi tu trebuie să ai ceva să moară spiritual pentru ca să salveze viaţa ta spirituală. Şi 
Dumnezeu a devenit material, trup, carne, şi a murit pentru ca noi să putem avea viaţă. Acolo nu este nici o biserică, nici 
un alt lucru în lume care vă poate salva pe voi, dacât Dumnezeu. Acela este singurul Lucru prin care ei pot trăi. 
 Dar voi vedeţi, El trimite ploaia şi peste cel drept şi peste cel nedrept. Isus vă spune vouă aici acum în Matei 24 
că acesta va fi semnul timpului sfârşitului. Acum,, dacă acest semn este singurul care ar fi cunoscut la timpul sfârşitului, 
atunci el ar trebui să fie după deschiderea acelor Peceţi. Vedeţi? Este un semn al sfârşitului. Aceea ar trebui să fie, când 
aceste lucruri se întâmplă, ar trebui să fie la timpul sfârşitului. Şi va fi un semn, acum, pentru ca Aleşii să nu fie confuzi în 
aceste lucruri. O vedeţi voi? Atunci aceea va trebui se fie descoperită, expusă, arătată. 
 Observaţi. Amândouă, grâul şi buruienile trăiesc prin aceeaşi ungere din ceruri. Amândouă se bucură de ea. Eu 
îmi amintesc aceasta cu referire înapoi aici în aceea zi la Green's Mill. Eu am văzut acea viziune venind, şi acolo era un 
pământ mare, şi era discuit tot. Şi acolo a mers un Semănător prima dată. Eu vreau ca păstraţi aceasta înainte voastră. 
Priviţi ce merge înainte mai întâi, apoi ce urmează. Şi aşa cum acest Om cu alb pe el venea înainte în jurul pământului 
semănând sămânţa.... Atunci în spatele Lui venea un om, cu haine negre pe el, cu privire şireată, alunecând în urma Lui, 
semănând buruieni. Şi aşa cum aceasta avea loc... Atunci eu am văzut ambele recolte venind sus. Şi aşa cum ele veneau 
sus, una era grâu, iar cealaltă era buruiană. Şi acolo a venit o secetă, care -- părea că amândouă şi-au plecat capetele lor 
jos doar plângând după ploaie. Atunci a venit un nor mare peste pământ, şi a plouat. Şi grâul şi-a ridicat capul şi a zis, 
"Laudă Domnului. Laudă Domnului". Şi buruienile s-au ridicat şi au strigat (ţipat) "Laudă Domnului. Laudă Domnului". 
Aceleaşi rezultate, amândouă pierind, amândouă mergând mai departe. Şi apoi grâul a venit sus şi a devenit însetat. Şi 
pentru că era în acelaş ogor, aceeaşi grădină, acelaş loc, sub aceeaşi jgheab, acolo a venit grâul şi acolo a venit şi neghina 
prin acelaş lucru. 
 Observaţi. Aceeaşi ungere (apă) ridică grâul, şi ridică şi buruiana. Acelaş Duh Sfânt care unge biserica, care le dă 
lor dorinţa de a salva suflete, care le dă lor puterea să facă minuni, El cade şi peste cel nedrept ca şi peste cel drept: acelaş 
Duh. Acum, tu nu o poţi face în alt fel şi să înţelegi Matei 24: 24. El zice, "Se vor ridica christoşi falşi", unşi falşi, unşi cu 
lucrul original, dar fiind profeţi falşi din aceasta, învăţători falşi din aceasta. Ce ar putea face pe un om să dorească să fie 
un învăţător fals despre ceva ce este Adevărul? Acum, şi noi vom merge jos la semnul fiarei în câteva minute, voi veţi 
vedea că este denominaţiunea. Vedeţi, vedeţi? Învăţători falşi, unşi falşi, christoşi unşi, dar învăţători falşi. Este singurul 
fel în care voi o puteţi vedea. Viţa adevărată şi viţa falsă, amândouă au aceeaşi ungere. Apa cade pe amândouă. Nu-i de 
mirare că El ne-a avertizat că aceasta va înşela chiar şi pe cei aleşi dacă ar fi cu putinţă. 
 Observaţi, ei arată la fel, ei sânt unşi la fel. Dar observaţi, "După roadele lor..." Cum poţi tu să cunoşti aceasta - 
cum poţi tu să cunoşti că acela nu este un portocal? pentru că produce grapefruits. Viţa este în ordine; ea trăieşte în copac; 
dar ea produce un grapefruit. El nu este la fel ca primul.  Şi dacă o biserică zice că ei cred că Isus Christos este acelaş ieri 
azi şi în veci, şi neagă puterea Lui, neagă lucrările Lui, neagă Cuvântul Lui... Biserica care crede în Isus Christos va face 
lucrările lui Isus Christos; ea va avea Viaţa lui Isus Christos. Nu contează dacă viaţa este turnată înăuntru, dacă ea nu este 
predestinată din rădăcini, ea produce grapefruits de fiecare dată, sau ceva diferit. Dar dacă este Viaţă predestinată în 
Rădăcini, ea va produce Isus Christos acelaş ieri, azi şi în veci, dacă Cuvântul este Acela care vine sus prin Rădăcină, 
care, El este Rădăcina, începutul timpurilor. 
 Observaţi. Ceea ce produc ei vă arată vouă diferenţa. "După roade", Isus a zis, "voi îi veţi cunoaşte". Omul nu 
culege struguri din ciulini, chiar dacă ciulinii cresc drept în vie. Aceea ar putea fi posibil, dar roadele vă vor spune. Ce 
este rodul? Cuvântul pentru -- roada pentru timpul acela; aceea este ce este, învăţătura lor. Ce învăţătură? Învăţătura 
timpului, ce timp este - învăţătură doctrinală omenească, doctrină denominaţională, sau Cuvântul lui Dumnezeu pentru 
acel timp.  Dar tu ai putea vedea că ungerea ajunge pe cel nedrept, învăţătorii falşi, şi aceasta cauzează ca ei să facă exact 
ceea ce Dumnezeu le spune să nu facă; dar ei o vor face oricum. De ce ? Ei nu pot altfel. Cum poate un ciulin să fie 
altceva decât un ciulin? Nu contează cât de multă ploaie bună îl stropeşte, el trebuie să fie un ciulin. Acela este motivul că 
Isus a spus că ei vor fi atât de aproape încât vor înşela chiar şi pe cei aleşi (care sânt rădăcina), dacă ar fi posibil. Dar este 
imposibil. Un grâu nu poate produce altceva decât grâu, aceea este tot ce poate el produce. 



 Oh, voi falşii învăţători, ascultaţi la aceste benzi toţi aceşti ani şi aţi văzut pe Dumnezeu confirmând exact ceea ce 
El a spus, şi voi staţi în studiile voastre şi ştiţi că acesta este Adevărul, şi pentru că denominaţiunea voastră diferă cu 
aceasta, le comentaţi şi spuneţi oamenilor voştri că nu este aşa. Vai vouă. Timpul vostru se sfârşeşte imediat. 
 Balaam, uns cu acelaş Duh care era peste Moise.... Care era diferenţa? Învăţătura lui Moise era perfectă.  Biblia 
spune aici în 2 Petru 2: 15-16 că învăţătura lui Ballam a fost aceea care Israel a primit-o şi Dumnezeu niciodată nu a 
iertat-o; păcatul de neiertat. Nici unul din ei nu a fost salvat. Cu toate că ei au ieşit sub binecuvântările lui Dumnezeu şi au 
văzut mâna lui Dumnezeu mişcându-Se prin acel mare profet şi au văzut totul exact dovedit de Dumnezeu, şi pentru că un 
alt profet a venit cu o altă învăţătură contrară, şi argumentând cu Moise, şi încercând să dovedească oamenilor că Moise 
era greşit... Şi Datan şi Core, şi mulţi dintre ei au fost de acord cu ei şi au învăţat copii lui Israel să păcătuiască, să meargă 
după organizaţia lor, care zice că "noi toţi sântem la fel," - "Nu contează dacă noi sântem Methodişti, Baptişti, 
Prezbiterieni, sau Penticostali, şi oricare alţii, noi sântem la fel". Noi nu sântem la fel! Voi sânteţi oameni deosebiţi, sfinţi 
înaintea lui Dumnezeu, dedicaţi Cuvântului şi Duhului lui Dumnezeu, pentru a produce roadele promisiunii Lui pentru 
această zi. Şi voi nu sânteţi dintre ei. 
 Eu ştiu că aceasta este groaznic de tare, dar acesta este adevărul, doar la fel. Dedicat unei slujbe în aceste zile din 
urmă..... Ieşiţi din aceasta. Acum, învăţătura lui Balaam..... Nu profeţia lui Balaam, aceea a fost corectă; acela era 
Dumnezeu (Numeri 22-24). Câţi credeţi aceasta ? Profeţia lui Balaam a fost exact corectă, pentru că El nu putea vorbi 
nimic altceva. Şi dumnezeu a dovedit aceasta prin demonstrarea că era adevărul. Dar era învăţătura lui Balaam (Numeri 
25: 1-5). Acum, comparaţi aceasta cu Matei 24:24. Acum, voi sânteţi adunarea. Acum, care dintre ei este corect, din cei 
doi profeţi? Singurul fel prin care voi puteţi să spuneţi diferenţa dintre ei, este să o verificaţi cu Cuvântul. Nu scăpaţi să 
luaţi aceste mesaj. Atât de aproape încât ar înşela chiar şi pe cei aleşi, dacă ar fi cu putinţă. 
 Fiecare semn, fiecare minune, oameni unşi, profeţi, tot felul de lucruri mergând înainte, tot felul de minuni, cum 
veţi pute voi spune diferenţa? Priviţi Cuvântul pentru această oră. Duhul Sfânt este Profetul pentru această oră. El 
manifestă Cuvântul Său, dovedindu-L. Duhul Sfânt a fost Profetul pentru timpul lui Moise. Duhul Sfânt a fost Profetul 
pentru timpul lui Mica. Duhul Sfânt care a scris Cuvântul, a venit şi L-a dovedit, a confirmat Cuvântul. 
 "Oh, voi învăţători falşi, aşa a zis Dumnezeu, într-o zi voi veţi recolta ceea ce voi semănaţi, voi orbi călăuzind 
orbii." Eu nu sânt supărat; eu doar vă spun vouă un Adevăr. Şi eu nu v-aş fi spus aceasta, dacă acolo sus în acea cameră, 
dacă Duhul Sfânt nu ar fi spus, "Spune-o în felul acesta". V-am spus eu vreodată ceva greşit, ci doar ceea ce Dumnezeu a 
dovedit de a fi corect? Treziţi-vă, fraţii mei, înainte ca să fie prea târziu.  Dar lăsaţi-mă să spun aceasta. Cum ar putea un 
spine, fiin un ciulin, să se trezească, când el este predestinat la aceasta? Cum ar puteas aleşii să se păzească (ferească) să 
vadă aceasta? -Pentru că ei sânt aleşi ca să o vadă. "Toţi aceia pe care Tatăl Mi i-a dat vor veni", a zis Isus, " dar nici unul 
nu va putea decât dacă El mi i-a dat Mie dinainte de întemeierea lumii, când numele lor au fost puse în Cartea Vieţii 
Mielului", nu într-un dosar de biserică, ci în Carte, Cartea Vieţii Mielului. 
 Dar priviţi. Isus a zis că în acest timp al sfârşitului, din nou cele două duhuri vor fi atât de aproape unul de altul. 
Este aceea corect? Acum, observaţi. Va fi mai aproape decât au fost; acesta este timpul sfârşitului. Oh, copii. Dumnezeu 
să aibă milă de noi. Când va fi atât de real încât ar înşela chiar pe cei aleşi dacă ar fi cu putinţă. Acum, cât de mult... cum 
îi vom spune noi în acele zile? Cum îi veţi spune voi astăzi? În acelaş fel, staţi cu Cuvântul: Isus Christos acelaş ieri astăzi 
şi în veci. Acum, purtaţi acest Mesaj. Şi când voi veţi asculta la benzi -- poate chiar eu voi fi dus într-o zi când Domnul va 
termina cu mine aici pe pământ -- voi îndreptaţi-vă înapoi la aceasta. Ascultaţi glasul meu, ceea ce vă spun eu. Dacă El 
mă ia înainte de venirea Lui, doar amintiţi-vă, eu v-am vorbit vouă în Numele Domnului prin Cuvântul Domnului. 
 Acum, observaţi, când Moise a mers jos în Egypt cu mesajul ASA VORBESTE DOMNUL, şi a vost dovedit, a 
chemat pe Israel, care era un popor, nu o biserică... Israel a fost un popor; ei niciodată nu au fost o biserică, pentru că 
cuvântul "biserică"  înseamnă, -"cei chemaţi afară". Ei au fost poporul lui Dumnezeu. Atunci când ei au devenit unşi sub 
Cuvânt şi chemaţi afară, ei au devenit biserica lui Dumnezeu, şi atunci ei au alunecat, pentru că ei  nu au crezut Cuvântul 
lui Dumnezeu şi s-au aliniat la un profet fals. Cred că aceasta pătrunde.  Israel, fiind poporul lui Dumnezeu, venind afară 
sub  mâna lui Dumnezeu, unşi cu Cuvântul - cu puterea lui Dumnezeu, văzând semnele şi minunile lui Dumnezeu, şi 
atunci când Dumnezeu se mişca înpreună cu ei, un profet fals vine înăuntru, uns, şi îi învaţă ceva contrar cu Cuvântul 
original a lui Dumnezeu pe care l-au auzit ei; şi fiecare din ei au pierit în pustie înaintea poporului lor. Acum, ţineţi 
aceasta.  Observaţi, nu Jesuşi falşi, christoşi falşi. Ei cred că ei sânt unşi, dar ei ştiu că ei nu sânt Isus. Vedeţi? Aceasta 
este prea clar. Dacă un om merge sus şi spune astăzi, "Priviţi, eu am cicatrice în mâinile mele. Priviţi la pieptul meu, eu 
sânt Isus". ei bine noi ştim că aceasta este greşit. Şi amintiţi-vă, Isus niciodată nu a spus că aceşti tipi (oameni) vor apărea. 
El a spus că vor apărea christoşi falşi; christoşi, plural, denominaţiuni, şi aşa mai departe, unşi, unşi cu un duh 
denominaţional şi nu cu Cuvântul. Sâteţi voi atenţi? Nu falşi Isusşi, ci falşi christoşi, unşi falşi. Vedeţi? Oh, cât de clar, 
cum sântem noi.....Cu siguranţă, voi nu o să o scăpaţi.  

Priviţi la zilele din urmă, va fi atât de aproape, încât va înşela chiar pe cei aleşi, dacă ar fi cu putinţă. Oh, doamne. 
Motivul pentru care aleşii nu vor fi înşelaţi, voi ştiţi de ce? Este pentru că ei sânt Cuvântul. Doar la fel ca şi cum Viaţa din 
rădăcină, ea nu se poate nega pe ea însăş. Ea este Cuvântul şi în  vremea  Cuvântului. Aceea este corect. 

Motivul că aleşii, Isus a zis, nu vor fi înşelaţi, este pentru că ei sânt acel Cuvânt. Ei nu pot fi nimic altceva. Ei nu 
cunosc, nu ştiu nimic altceva.   
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